
Protokoll fdrt vid Fdreningsstdmma med
SEGELVIK VATTEN Ekonomisk Fcirening
den 9 juli 2007 i Petersburg, 5655 klubbhus i Segelvik

Ndrvarande: 36 m6tesdeltagare, varav 26 deliigare iforeningen.

s1
HAkan Elffors Johansson hdlsade vdlkommen och forklarade f6reningens femte
ordinarie stdmma 6ppnad.

s2
HAkan E J valdes enhiilligt till stdmmans ordfdrande och anmdilde Lars Skjutare till
protokollforare, vilket mdtet godkdinde.

s3
Den nedtecknade ndrvarolistan godkdindes som r6stliingd.

s4
Till att jiimte ordfdranden justera dagens protokoll valdes Stig Hedman.

s5
Mdtet f6rklarade att stdmman var utlyst i stadgeenlig ordning.

Ordforanden anmdlde att han under punkten dvriga frdgor avsAg att ta upp och
vidare diskutera tre for mdtet viktiga frAgor:

. Andring av verksamhetsAr

. Projekt Stilnds
o Debiteringsawikelse

DA inga ovriga drenden forhandsanmdlts faststdlldes dagordningen.

s6
Ordfdranden konstaterade att foreningens verksamhetsberdttelse och ekonomiska
rapporter skickats ut i samband med kallelsen till stdmman.

Ordforanden anmdlde att balansrdkningen skall modifieras vad gdller redovisningen
av resultatet sA att summa tillgAngar och summa skulder och eget kapital blir lika
stora, dvs balanserar.
Dd stdmman inte hade nAgra ytterligare frigor godkdindes de ekonomiska
rapporterna och lades til l handlingarna.

Revisorn fdredrog revisionsberdttelsen och konstaterade att det ekonomiska ltiget i
f6reningen dr under kontroll och att rdkenskaperna skotts i god ordning.
Revisionsberdttelsen godktindes och lades til l handlingarna.

s7
Stdmman beslutade enhiilligt att Arets resultat skall overfdras i ny rdkning.

\,



s8
Stdmman beviljade styrelseledamdterna och revisorerna ansvarsfrihet for det gAngna
verksamhetsAret.

se
Stdm man god kdi nde ofdrd nd rat arvode ti | | foren i n gens styrelseledamdter och
revisorer.

s10
I anslutning till diskussion av medlemsavgiften foredrog ordforanden forslaget till
budget for verksamhetsAret 2007.

DA tvA nya medlemmar tillkommit under fdreg6ende verksamhetsAr har kassan
snabbt 6kat och ndrmat sig m6let 150 tusen kronor. Ytterligare en medlem har ocksA

! ti l lkommit under 2007. Foreningen har f n 63 medlemmar.

Som framgick av budgetforslaget for 2007 dr styrelsens f6rslag till stdmman att
medlemsavgiften behAlls of6rdndrad 600 krlAr, men att vattenavgiften sdnks fr6n
12,50 krlkbm til l 10 krlkbm + moms.

Stdmman godkdnde styrelsens forslag till avgifter for verksamhetsAret 2007.

s11
Efter det att ordforanden redogjort for ovriga poster i budgetfdrslaget godkdnde
stdmman foreningens budget f6r 2007.

Budgeten bifogas till protokollet.

s12
Till ordinarie styrelse for Segelvik Vatten Ekonomisk Forening valdes:
Ordforande: HAkan Elffors Johansson, omval 1 Ar,
Sekreterare: Lars Skjutare, omval 2 6r,
Kassor: Gdran Timerdal, vald 2 61 2006,

!' Suppleanter: Kaj Andersson, omval 1 Ar och Tony Zakrisson, omval 1 6r.

s13
Till revisor omvaldes Jan Erlander och till revisorssuppleant Kent Landell.

s14
Till valberedning omvaldes Kjell Farneby och Kurt Klang.

s15
Under punkten ovriga drenden diskuterades de aviserade frAgorna angAende:

. Andring av verksamhetsAr

. Projekt StAlniis
o Debiteringsawikelse

Som framg6r av verksamhetsberdttelsen foreslir styrelsen stdmman att godkdnna en
dndring av foreningens verksamhetsAr frAn maj - april ti l l kalender6r. Detta skulle



viisentligt forenkla den administrativa insatsen genom att beskattningsAret dA
sammanfaller med verksamhetsAret.

Stdmman god kdnde fdrslaget.

Di forslaget medfdr en stadgedndring krdvs att forslaget godkdnns av tv6 pi
varandra fdljande stdmmor fdreslog ordforanden att en extra foreningsstdmma for
behandling av enbart detta drende genomfdrs omedelbart efter den ordinarie
stdmman.
Stdmman godkdnde forslaget.

StAlniisprojektet l6per enligt plan. 18 abonnenter dr f n anslutna. Planen dr att vAr
f6rening ifortsiittningen skall leverera vatten till StAlniis med ett avtalat p6slag av 3 kr
per levererad kubikmeter. Varje ny och til lkommande abonnent betalar ca 6000 kr ti l l
Segelvik Vatten.
Aktiviteter pAg6r for att bilda en ekonomisk forening kring stdlndsprojektet.

Segelvik Vatten har ett tekniskt matematiskt problem dA den av Soderhamns
kommun avldsta och debiterade fdrbrukningen av vatten ej stdmmer med summan av
de i n rapporterade forbrukn in gsvolymerna frAn fdren i n gens med lemmar.
I fjol debiterade kommunen for forbrukade 3250 kbm, medan medlemmarna
rapporterade en total fdrbrukning av 2623 kbm (80,7%).
Styrelsen kommer att fortsdtta att leta anledningen till denna awikelse.
Styrelsen har genom ett antal kontroller, nattetid kl 01 - 03, av mdtarna i kommunens
avldsningsbrunn vid vdndplan i Utvik kunnat konstatera att vi inta har nAgot ldckage
pA anliiggningen dA miitarna under lAnga tidsintervall st6r helt stil la.
Det dr viktigt att medlemmarna sjdlva ansvarar for att allt fdrbrukat vatten verkligen
passerar vattenmdtaren, att vattenmdtaren fungerar och att rdtt forbrukad volym
rapporteras in till styrelsen i slutet av augusti varje 6r.
En kontrollavldisning av kommunens mdtare skall goras i b6rjan och slutet av vAr
egen avldsningsperiod, dvs. 20 och 31 augusti for att se hur stor del av avvikelsen
som l igger inom denna t id.

s16
Efter det att Jan Erlander framfort ett tack till styrelsen for ett gott och vdrdefullt
arbete tackade ordforanden mdtesdeltagarna f6r deras engagemang under motet
och forklarade stdmman for avslutad.
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